6
- 2 -


	Международный союз электросвязи
Бюро стандартизации 
электросвязи

	[image: image1.png]





	
	
	Женева, 11 апреля 2005 года



	Осн.:
	Циркуляр 26 БСЭ

COM 6/SC
	–
Администрациям Государств – Членов Союза



	Тел.:
Факс:
Эл. почта:
	+41 22 730 6805

+41 22 730 5853
tsbsg6@itu.int
	Копии:

–
Членам Сектора МСЭ-Т

–
Ассоциированным членам МСЭ-Т

–
Председателю и заместителям председателя 6‑й Исследовательской комиссии

· Директору Бюро развития электросвязи

· Директору Бюро радиосвязи




	Предмет:
	Вопросник по активным электронным средствам в линейно-кабельных сетях


Уважаемая госпожа,
Уважаемый господин,

1
В настоящее время операторы сталкиваются с необходимостью адаптировать свои сети, с тем чтобы они удовлетворяли растущий спрос на более широкую полосу пропускания. Одним из решений может быть использование активных электронных средств в линейно-кабельных сооружениях. В качестве типичных примеров можно привести использование мультиплексоров доступа к цифровым абонентским линиям, коммутационного оборудования, коммутаторов Ethernet и т. д.

2
В связи с этим 6-я Исследовательская комиссия МСЭ на своем собрании (Женева, 31 января – 4 февраля 2005 года) в принципе решила разработать в ходе текущего исследовательского периода проект новой рекомендации по применению активных электронных средств в линейно-кабельных сетях (особое внимание уделено медно-проводным сетям) в рамках программы работы по Вопросу 9/6 (Соединительные муфты, оконечные устройства и распределительные щиты, наружные муфты и пассивные компоненты).

3
Для содействия в разработке проекта этой новой рекомендации Исследовательская комиссия решила подготовить Вопросник для сбора информации и опытных данных по применению активных электронных средств в наружных сетях во всем мире. Это будет способствовать выявлению проблем, потребностей операторов и видов практической деятельности, относящихся к данному вопросу. Такая информация будет полезна при подготовке проекта соответсвующей рекомендации.

4
В связи с этим для подготовки упомянутого выше проекта новой рекомендации требуется ваша помощь. Поэтому просим вас должным образом заполнить вопросник, приводимый в Приложении, и вернуть его Докладчику по Вопросу 9/6 (направив копию по адресу tsbsg6@itu.int) до 1 сентября 2005 года:
	Mr Chris Radelet

Tyco Electronics Raychem N.V.

Diestsesteenweg 692

B-3010 Kessel-lo

Belgium
	Tel:
+32 16 35 1524

Fax:
+32 16 35 1689

Email:
cradelet@tycoelectronics.com


5
Заполненные формуляры желательно направлять электронной почтой либо по факсу. В случае необходимости, если предоставленного места будет недостаточно, вы можете добавить страницы для дополнительной информации.

6
Рассчитываю на ваше сотрудничество в предоставлении вышеупомянутому Докладчику как можно более точных ответов до установленного предельного срока.

С уважением, 

Х. Чжао
Директор Бюро
стандартизации электросвязи

Приложение: 1
	
	


Annex 1
Questionnaire on active electronics in outside plant networks

Scope

This Questionnaire addresses the deployment of active electronics in outside plant conditions. Replies should be sent to Rapporteur by 1st September 2005 the latest, to allow data processing and analysis before the next Study Group 6 meeting (Geneva, 28 November – 2 December 2005).

Objective

The objective of this questionnaire is to collect information and experiences on the application of active electronics in networks around the globe. This will help identify operators’ issues, needs, and practices concerning this subject. This information will serve to prepare a draft Recommendation on this subject.

Deadline

Replies to this Questionnaire should be sent to Rapporteur (with copy to TSB) by 1st September 2005 at the latest, to allow data processing and analysis before the next Study Group 6 meeting (Geneva, 28 November – 2 December 2005). The Rapporteur directions are:

	Mr Chris Radelet

Tyco Electronics Raychem N.V.

Diestsesteenweg 692

B-3010 Kessel-lo

Belgium


	Tel:
+32 16 35 1524

Fax:
+32 16 35 1689

Email:
cradelet@tycoelectronics.com


The forms can be returned via email or fax. If needed, please feel free to add additional pages for additional information, should the space provided not be enough.

Questions

	1.
	Name of the operator or authority: 


	
	

	2.
	Size of the network:

	2.1
	Total number of subscribers:

	
	......................, of which:

	
	........... % connected by copper pairs

	
	........... % connected by fibre

	
	........... % connected by coax

	
	........... % connected by other technology (
)

	2.2
	Total number of broadband subscribers:

	
	...........
	ADSL

	
	...........
	VDSL

	
	...........
	Other xDSL (specify): 


	
	...........
	Coax Modem

	
	...........
	Fibre

	
	...........
	Other (specify): 


	3.
	Active equipment in outside plant conditions


	3.1
	What types of active electronics are currently applied in outdoor locations?


	Class of device
	Type & capacity 
(number of lines)
	Physical size of the equipment
	Quantity installed
	Experience
since...
	Power consumption
	In what type of enclosures?
	Location

	
	
	Envelope mm x mm x mm
	Pieces
	Number 
of years
	Watts
	Sealed closures
	Breathing closures
	Street cabinet
	Under ground
	Above ground

	Multiplexers
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote DSLAM
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote Cross connect
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote test equipment
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Ethernet Switches
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Fiber-Coax ONU’s

	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Coax amplifiers
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Other (describe):
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%


	3.2
	How is the electrical power supplied to these equipments?

	3.2.1
	What is the power source: 
(e.g. local connection to the power network, flat fee or metered, powering over the copper pairs, etc)

	
	


	3.2.2
	What are the input/output voltages?
(e.g. 220V AC 50Hz in/ 48V DC out)

	
	


	3.2.3
	How is back up power provided? 
(e.g. remote batteries, via back up system of the central office, other)

	
	


	3.2.4
	Do you apply special safety limitations/precautions for the powering? 
(e.g. max voltage/current on copper pairs ; grounding ; training ;other)

	
	


	
	

	3.3
	Experiences with active electronics in outside plant conditions:

	
	What are typical failures / problems / concerns and how can they be avoided:

	3.3.1
	Lifetime of the equipment?

	
	


	3.3.2
	Powering of the equipment, electrical safety, lightning, etc?

	
	


	3.3.3
	Thermal management of the equipment?

	
	


	3.3.4
	Sealing / dust / aggressive media / corrosion of the equipment?

	
	


	3.3.5
	Damage, vandalism, etc?

	
	


	3.3.6
	Noise (e.g. fans), electromagnetic interference, etc?

	
	


	3.3.7
	Restrictions (legal/other) concerning physical implementation of (large) (active) enclosures?

	
	


	
	

	3.4
	Installation & responsibilities

	3.4.1
	Who is typically responsible for the installation of Active Equipment in outdoor locations? (e.g. operator, installer company, integrator, equipment supplier, etc)

	
	


	3.4.2
	Who is typically responsible for the maintenance of Active Equipment in outdoor locations?

	
	


	3.4.3
	How is the demarcation point between responsibilities defined? (if applicable)

	
	


	
	

	3.5
	Specifications & standards

	3.5.1
	What are the typical requirements/ standards related to outside plant application of active electronics:

	
	- Equipment: 


	
	- Powering: 


	
	- Enclosures: 


	
	- Other (please specify): 


	3.5.2
	How do you define and evaluate reliability and durability of equipment?   

	
	


	3.5.3
	How do you define and evaluate thermal management requirements of equipment in outdoor enclosures?

	
	


	3.5.4
	According to your experience, what topics concerning the use of active electronics in the outside plant are not yet sufficiently described/ covered in current standards/Recommendations?

	
	



___________________
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